

Payment by Emirates NBD	التقسيت عن طريق بنك الامارات دبي الوطني	
Dubai Municipality, in cooperation with Emirates NBD, offers easy plans to pay fees for 3, 6 or 12 months and without interest if the value of the dues is AED 500 or more.	تقدم بلدية دبي بالتعاون مع بنك الامارات دبي الوطني خطط ميسرة لتقسيت الرسوم والغرامات على 3, 6 أو 12 شهراً بدون فوائد إذا كانت قيمة المستحقات 500 درهم أو أكثر.	
Dubai Municipality fines and fees are paid in one of the following locations by Emirates NBD Credit Card, and then communicate with the bank to convert the payment into an installment plan: 1. Dubai Municipality Website 2. Ansari Exchange 3. Collection sites of Dubai Municipality	تُدفع مستحقات بلدية دبي في أحد المواقع أدناه عن طريق بطاقة ائتمانية تابعة لبنك الامارات دبي الوطني ثم يتم التواصل مع البنك لتحويل المدفوعات إلى خطة تقسيط: 1. الموقع الالكتروني لبلدية دبي 2. الأنصاري للصرافة 3. مواقع التحصيل التابعة لبلدية دبي	
For inquiries about the installment mechanism through Emirates NBD, please contact the call center on 600540000.	للاستفسار عن آلية التقسيط من خلال بنك الامارات دبي الوطني يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 600540000.	
If you do not have Emirates NBD Credit Card, please contact with bank's call center on the number mentioned below, as they will assist you to issue card within 5 working days.	في حال عدم امتلاك بطاقة ائتمانية لبنك الامارات دبي الوطني يرجى التواصل مع خدمة العملاء البنك على الرقم المذكور أدناه ليتم افادتك بطريقة اصدار بطاقة خلال 5 أيام عمل.	
Bank customer service	600540000	خدمة عملاء البنك

